

Title (en)

SLIPCASE FOR A SHEET-HOLDING CASSETTE.

Title (de)

SCHUBER FÜR EINE BLATTKASSETTE.

Title (fr)

EMBOITAGE POUR UNE CASSETTE A FEUILLES.

Publication

**EP 0366742 A1 19900509 (DE)**

Application

**EP 89904059 A 19890407**

Priority

DE 3812062 A 19880412

Abstract (en)

[origin: WO8909732A1] Slipcase for a picture-holding cassette, in particular a cassette for photographic prints, which has two parallel sides extending over its width, a narrow ceiling wall, a small bottom wall parallel to the ceiling wall, and a back wall facing an open front, with a insert pocket which can be inserted loosely into the slipcase for additionnal material, in particular photographic negatives, said insert pocket adjoining, by one external side, the inside of one of the wide sides of the slipcase and having, on its end facing the open slipcase front, an extension which extends generally perpendicularly to the slipcase wide side behind a picture-holding cassette that has been inserted into said slipcase.

Abstract (fr)

Emboîtement pour une cassette à images, en particulier une cassette pour épreuves photographiques, comprenant deux côtés larges parallèles, une paroi supérieure étroite, une paroi inférieure étroite parallèle à la paroi supérieure, et une paroi arrière faisant face à une partie avant ouverte. Une poche d'insertion qui peut être insérée librement dans l'emboîtement pour du matériel annexe, en particulier des négatifs photographiques, est placée à l'intérieur de l'emboîtement, une de ses faces extérieures étant adjacente à l'un des côtés larges de l'emboîtement; ladite poche comprend, en son extrémité tournée vers la partie avant ouverte de l'emboîtement, des moyens pour empêcher le matériel annexe de tomber et, en son extrémité située à l'opposé de la partie avant ouverte de l'emboîtement, un prolongement qui s'étend dans une direction sensiblement perpendiculaire à l'un des côtés larges de l'emboîtement, derrière une cassette à images insérée dans ledit emboîtement.

IPC 1-7

**B42F 7/14; B65D 5/16; B65D 5/38; B65D 77/24; G03B 21/54**

IPC 8 full level

**B42F 7/14** (2006.01); **B65D 5/18** (2006.01); **B65D 5/38** (2006.01); **G03B 17/02** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

**B42F 7/14** (2013.01 - EP US); **B65D 5/16** (2013.01 - KR)

Citation (search report)

See references of WO 8909732A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8909732 A1 19891019**; AU 3364789 A 19891103; AU 623135 B2 19920507; BR 8906808 A 19901113; DE 3812062 A1 19891026; EP 0366742 A1 19900509; ES 2013171 A6 19900416; JP H02503785 A 19901108; KR 900700352 A 19900813; US 5103972 A 19920414; ZA 892670 B 19891227

DOCDB simple family (application)

**EP 8900370 W 19890407**; AU 3364789 A 19890407; BR 8906808 A 19890407; DE 3812062 A 19880412; EP 89904059 A 19890407; ES 8901277 A 19890412; JP 50374089 A 19890407; KR 890702325 A 19891212; US 62061890 A 19901203; ZA 892670 A 19890412